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Protokół Nr 34 

z obrad trzydziestej czwartej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, 

odbytych w dniu 03.08.2017r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 15:00 – do godz. 15:15. 

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 13 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym /Dz. U.  2016r.poz. 

446/ 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Radna Anna Łańska i Radna  Beata Kopta.  

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka     - Waldemar Kuszewski 

2. Skarbnik Gminy Więcbork    - Alina Kruk 

3. Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Więcborka - Ryszard Przybyłowski 

4. Redaktor „Wiadomości Krajeńskich”   - Robert Lida 

 

Obradom przewodniczyła p. Grażyna Witczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2017. 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody 

budżetu Gminy Więcbork instrumentem płatniczym. 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia Gimnazjum im. Polskich 

Noblistów w Więcborku przekształcanego w Szkołę Podstawową Nr 1 im. Polskich 

Noblistów w Więcborku. 

7. Zakończenie. 

 

Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej wraz z proponowanym porządkiem obrad 

stanowi załącznik do Protokołu z sesji. 

 

Do porządku obrad wniesiono zmianę polegającą na wprowadzeniu jako pkt. 4 „Interpelacji i 

zapytań radnych”. Kolejne punkty wg numeracji dalszej.  

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Za wprowadzeniem głosowało  - 4 radnych 
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Przeciwnych    - 1 radny 

Wstrzymało się od głosu  - 8 radnych 

 

Wnioskodawca sesji – Burmistrz Więcborka, nie wniósł zastrzeżeń. 

Ad. 4 Interpelacje i zapytania radnych. 

1. Radny Stanisław Posieczek odczytał pisemną interpelację w sprawie lokalizacji  

i budowy anteny satelitarnej telefonii komórkowej przy ulicy Strażackiej w Sypniewie. 

Według radnego budowa jest sprzeczna z prawem budowlanym z racji jej bliskiego 

sąsiedztwa z placówkami: Przedszkolem, ZSCKR oraz Remizą Strażacką, placem zabaw  

i zabudowaniami mieszkalnymi. Prosił, by Burmistrz interweniował w powyższej sprawie 

/ pisemna interpelacja została złożona na ręce Burmistrza Więcborka/. 

Ad. 5-6 Projekty uchwał finansowych przedstawiła Skarbnik Gminy Więcbork p. Alina 

Kruk. 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Więcbork na rok 2017 

Skarbnik Gminy wskazała, że projekt uchwały jest tożsamy z tym, który został omówiony 

na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. 

Burmistrz Więcborka rozwijając tematykę podał, że wywołane zmiany są przede wszystkim 

wynikiem konkursów ogłaszanych przez Kujawsko-Pomorski Urząd Marszałkowski. 

Pierwotnie w budżecie Gminy Więcbork na rok 2017 zaplanowane zostały dwa 

przedsięwzięcia dotyczące kanalizacji sanitarnej tj. budowa kanalizacji sanitarnej wraz  

z przyłączami we wsi Runowo Krajeńskie /zabezpieczony wkład Gminy Więcbork 

785.000,00 zł/ oraz budowa kanalizacji wraz z przyłączami na ulicy 28 stycznia i części ulicy 

Wyzwolenia w Więcborku /zabezpieczony wkład Gminy Więcbork 221.000,00zł/. Zgodnie  

z zapewnieniami konkurs na gospodarkę wodno-ściekową miał zostać ogłoszony w I lub II 

kwartale roku 2017 zaraz po uchwaleniu V aktualizacji Krajowego Programu Oczyszczania 

Ścieków Komunalnych. Dokument ten miał zostać zatwierdzony w I kwartale, natomiast 

zatwierdzony został ostatecznie przez Radę Ministrów dopiero 31 lipca 2017r.. Do dnia 

dzisiejszego nie ma w harmonogramie, konkursu  dotyczącego gospodarki wodno-ściekowej, 

w którym mogłaby Gmina Więcbork wystartować i zrealizować zadania, o których mowa 

powyżej, natomiast z informacji uzyskanych z Urzędu Marszałkowskiego wynika, że 

ogłoszenie konkursu we wrześniu bądź październiku skutkować będzie rozstrzygnięciem 

jego, a co za tym idzie podpisaniem umowy, w najbardziej optymalnym wariancie, być może 

w grudniu br. lub styczniu roku następnego. Wobec powyższego należy wnioskować, że nie 

będzie fizycznej możliwości wykonania zadania w bieżącym roku budżetowym. W związku  

z tym zwrócił się do Przewodniczącej RM o zwołanie sesji nadzwyczajnej, w celu 

przedstawienia zmian w budżecie, mających na celu wykorzystanie środków własnych  

z zadań dotyczących kanalizacji na przebudowę drogi wewnętrznej wraz z budowa kanalizacji 

deszczowej w ciągu ulicy Pomorskiej na Osiedlu Piastowskim w Więcborku. Jest to realizacji 

założonego już wcześniej planu budowy dróg i kanalizacji deszczowej na Osiedlu 

Piastowskim. Wśród inwestycji branych do realizacji w pierwszej grupie znalazły się ulice: 

Pomorska, Krzywoustego, W. Łokietka. Wszystkie te inwestycje mogły być realizowane do 
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punktu, w którym możliwe jest sprowadzenie deszczówki w stronę ulicy Gdańskiej. 

Burmistrz zauważył, że zawsze podkreślał, iż tempo i zakres inwestycji uzależnione będzie od 

posiadanych środków własnych, jak i środków pozyskanych z zewnątrz. Aby dokończyć 

budowę wspomnianych ulic należy wybudować zbiorczą kanalizację deszczową w kierunku 

ulicy I Armii Wojska Polskiego tzn. obejmująca m.in. ulice Szlaku Bursztynowego. 

Proponowane zmiany mają na celu racjonalne wykorzystanie środków na inwestycje  

w budżecie roku 2017. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna 

Uwag nie wniesiono 

Na sali 13 radnych 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 10 radnych 

Wstrzymało się od głosu  - 3 radnych 

 

b) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy 

Więcbork instrumentem płatniczym. 

 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 8 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997r. Ordynacja podatkowa, Rada 

Gminy może w drodze uchwały, dopuścić zapłatę podatków, stanowiących dochody budżetu 

Gminy, instrumentem płatniczym, w tym instrumentem płatniczym, na którym 

przechowywany jest pieniądz elektroniczny. Mając na uwadze regulację art. 3 pkt. 3 ustawy 

Ordynacja podatkowa, ilekroć w ustawie jest mowa o podatkach rozumie się przez to również 

m.in. raty podatków, opłaty oraz nieopodatkowane należności budżetowe. System płatności 

bezgotówkowych kartą płatniczą uzupełnia katalog istniejących sposobów regulowania 

zobowiązań takich, jak zapłata gotówką w kasie Urzędu Miejskiego w Więcborku, w banku 

lub na poczcie, u inkasenta oraz bezgotówkowo na podstawie polecenia przelewu. 

Regulowanie należności za pomocą instrumentu płatniczego, jakim jest karta płatnicza, w 

kasie Urzędu Miejskiego w Więcborku i dodatkowo w innych miejscach, w których Gmina 

prowadzi działalność, stanowić będzie udogodnienie i usprawnienie mieszkańcom gminy 

realizacji obowiązków związanych z uiszczaniem płatności na rzecz Gminy. 

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna 

Uwag nie wniesiono 

Na sali 13 radnych 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia Gimnazjum im. Polskich 

Noblistów w Więcborku przekształcanego w Szkołę Podstawową Nr 1 im. Polskich 

Noblistów w Więcborku, przedstawił Burmistrz Więcborka p. Waldemar Kuszewski. 
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W związku z wdrażaniem na terenie Gminy Więcbork reformy oświatowej oraz w związku  

z Uchwałą Nr XXX/219/17 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 29 marca 2017r. w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego (Dz. Urz. 

Woj. Kuj.-Pom. z 2017r., poz. 1512) zachodzi potrzeba doprecyzowania kwestii dotyczących 

przeznaczenia mienia znajdującego się w zarządzie Gimnazjum im. Polskich Noblistów  

w Więcborku oraz przejęcia należności i zobowiązań gimnazjum przez Szkołę Podstawową 

Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku. Jednocześnie na mocy art. 257 ustawy z dnia 14 

grudnia 2016r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., poz. 

60) organ prowadzący powinien zapewnić zachowanie trwałości infrastruktury i środków 

trwałych zakupionych w ramach projektów współfinansowanych ze środków Unii 

Europejskiej. W związku z tym organ prowadzący może przekazać infrastrukturę i środki 

trwałe innej szkole prowadzonej przez ten organ, pod warunkiem że one wykorzystywane na 

cele edukacyjne. 

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję pytając, czy zgodne z procedurami jest, że szkoła 

przejmuje imię po poprzedniej placówce. Pamięta, jak przy okazji tworzenia zespołu szkół 

dyskutowano tą kwestię i mówiono, że odrębną uchwałą nadaję się imię szkole podstawowej, 

czy gimnazjum, w tym przypadku niejako z automatu przechodzi imię ze szkoły jednej na 

drugą. 

 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że kwestie te zostały już wcześniej ustalone  

i uzgodnione przez Dyrektor BOOS  również z  Kuratorem Oświaty i nie ma tu żadnych 

przeciwwskazań. 

 

Radny Wojciech Janicki zastanawiał się z kolei, czy podobna uchwała nie powinna zostać 

wywołana odnośnie Szkoły Podstawowej przy ul. Wyzwolenia w Więcborku. Tu również 

Szkoła Podstawowa zmienia nazewnictwo i  zyskuje miano Szkoły Podstawowej Nr 2. 

 

Burmistrz Więcborka wyjaśnił, że w tym przypadku szkoła podstawowa nadal pozostaje 

szkoła podstawową. W przypadku omawianym następuje wygaszanie gimnazjum i od 

pierwszego września nie będzie to już gimnazjum, a nowy podmiot - Szkoła Podstawowa Nr 

1 w Więcborku. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

  

Na sali 13 radnych 

Za przyjęciem uchwały głosowało  - 12 radnych 

Wstrzymała się od głosu   - 1 radna 

 

Na tym obrady zakończono. 

 

Przewodnicząca RM słowami „zamykam obrady trzydziestej czwartej nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Więcborku”, zamknęła obrady. 

Prot. I. Mrozek 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ mgr Grażyna Witczak 


